
P r o t o k ó ł  Nr III/2014 
 
z odbytej III sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 30 grudnia 2014r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1407 do 1805. 
 
Obecnych 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 
do protokółu /. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
3. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Sabina Nowak-Tracz 
        - Pan Józef Kałuży  
        - Pan Trembulak Szczepan  
         - Pan Gallus Erwin   
                  - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Miemiec Jan 
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Naumowicz Piotr 
        - Pani Janusiak Mariola 
                                                                                     - Pani Teresa Szynkowska 
        - Pani Midura Katarzyna 
        - Pan  Giza Paweł   
        - Pan Wilhelm Daniel 
5.Dyrektor ZSzG      - Pan Dariusz Nowak 
6. Dyrektor BOSziP      - Pan Marian Grajcarek 
7. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 
 
Porządek  o b r a d : 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany budżetu Gminy na 2014 rok 
 b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
c) zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów    
    Alkoholowych i  Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski   
     na rok 2014 
d) zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów   
    Śląski na rok 2014 
e) wyrażenia zgody na zwarcie umowy najmu lokalu użytkowego w budynku   
    położonym w Gorzowie Śląskim przy ul. Wojska Polskiego 19 

5. Uchwalenia budżetu Gminy na 2015 rok 
- przedstawienie projektu uchwały budżetowej 
- odczytanie opinii i wniosków komisji przez jej przewodniczących lub zastępców 
- odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o   
  projekcie uchwały budżetowej 
- przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii i wniosków poszczególnych komisji 
- dyskusja nad projektem uchwały budżetowej 
- głosowanie uchwały budżetowej 

6. Uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. 
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- przedstawienie wieloletniej prognozy finansowej 
- odczytanie opinii i wniosków komisji przez jej przewodniczących lub zastępców 
- odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o   
   wieloletniej prognozie finansowej 
- przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii i wniosków poszczególnych komisji 
- dyskusja nad wnioskami komisji 
- głosowanie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej . 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
    Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski   
    na rok 2015. 
b) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów   
    Śląski na rok 2015. 

  8. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
       międzysesyjnym. 
  9.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
  10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
  11. Wolne wnioski i informacje. 
 12. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr II /2014 z dnia 10.12.2014r. 
  13. Zakończenie obrad. 
 
Ad1. Otwarcia III sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 
Skarbnika Miasta Panią Agatę Olejarz, dyrektorów jednostek organizacyjnych, 
przewodniczących osiedli i sołtysów oraz mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając 
jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 

Ad2.  Radny Pan Roman Neugebauer  poinformował, że były protesty i chciałem rozwiać 
wątpliwości czy mogę brać udział w sesji. 
Radca Prawny wyjaśniła ,że była na rozprawie w dniu 19-12-2014r  i dzwoniłam dzisiaj 
rano do sądu postanowienie jest jeszcze nieprawomocne i na dzień dzisiejszy Pan 
Neugebauer jest pełnym radnym. 
Radny Schirch zgłosił wprowadzenie ustalenia diety radnych. 
Radny Neugebauer zapytał czy wpłynął  jakiś wniosek od sołtysów i przewodniczących 
osiedli. 
Przewodniczący Rady Pan Artur Kajkowski odczytał pismo w sprawie zmniejszenia diet 
dla przewodniczącego i radnych. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie  wprowadzenie w porządek obrad uchwały w 
sprawie diet dla radnych w głosowaniu jawnym uchwała w sprawie ustalenia diet dla 
radnych została wprowadzona do porządku obrad 14 głosami „za” 1 głos „przeciw” na 
obecnych na sesji 15 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
Radny Jurczok zapytał o wniosek który składał do Burmistrza. 
Burmistrz poinformował, że odniesie się do tego wniosku w projekcie budżetu . 
 
Ad3. Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał 
porządek obrad został przyjęty z wprowadzeniem uchwały w sprawie ustalenia diet dla 
radnych - w głosowaniu jawnym Rada Miejska przyjęła zmieniony porządek obrad  
jednogłośnie – 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych na 15-osobowy skład 
Rady Miejskiej. Pan Artur Kajkowski –Przewodniczący Rady w związku z chorobą 
przekazał prowadzenie sesji w dalszej części Panu Robertowi Malecha 
Wiceprzewodniczącemu. 
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Ad4a) Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
budżetu Gminy na 2014 rok  

 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/8/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie: 
zmiany budżetu Gminy na 2014 rok została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 
głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4b) Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/9/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została podjęta 
przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad4c) Pani Joanna Erd – pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie:  
zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 2014 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/10/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w 
sprawie: zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 
2014 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 
sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
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Ad4d) Pani Joanna Erd – pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie:  
zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów Śląski na      
rok 2014 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/11/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w 
sprawie: zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów 
Śląski na rok 2014 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na 
obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

    

Ad4e) Dyrektor ZUK Pan Dariusz Gancarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
wyrażenia zgody na zwarcie umowy najmu lokalu użytkowego w budynku położonym w 
m. Gorzów Śląski ul. Wojska Polskiego 19 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Radny Dziedzic zgłosił wniosek o likwidacje skrzynek pocztowych, żeby listonosze listy 
doręczali do domu. 
Dyrektor ZUK poinformował, ze skrzynki pocztowe nie maja nic wspólnego z umowa 
najmu lokalu uzytkowego. 
 
Uchwała Nr III/12/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w 
sprawie: wyrażenia zgody na zwarcie umowy najmu lokalu użytkowego w budynku 
położonym w m. Gorzów Śląski ul. Wojska Polskiego 19 została podjęta przez Radę 
Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad5a) Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 
budżetu Gminy na 2015 rok informując co następuje:  
Ustala się dochody budżetu  w łącznej  wysokości     21.704.939  zł, w tym : 
 dochody bieżące   w wysokości                                 19.161.725  zł , 
 dochody majątkowe  w wysokości                                2.543.214  zł; 

 
 Ustala się wydatki budżetu w łącznej wysokości        22.519.993  zł, w tym : 
 wydatki bieżące w wysokości                                     18.257.993  zł; 
 wydatki majątkowe   w wysokości                                 4.262.000  zł; 

 



 5 

Deficyt  budżetu   w  wysokości   815.054 zł  zostanie  pokryty  przychodami 
pochodzącymi z   kredytów i pożyczek  w  wysokości   815.054  zł. 

Ustala się : 
przychody budżetu w łącznej kwocie       1.652.160,09  zł; 
rozchody budżetu w łącznej kwocie            837.106,09  zł; 
 
 Tworzy się rezerwę ogólną   w  wysokości   87.000   zł. 
 Tworzy się rezerwę celową   w  wysokości  43.000  zł  na zarządzanie kryzysowe.  
Ustala się limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek  do wysokości  
3.100.000  zł. 
Upoważnia się Burmistrza Gorzowa Śląskiego do :  
1)  zaciągania kredytów i pożyczek : 
- na pokrycie  występującego w trakcie roku  przejściowego deficytu budżetu do kwoty 
1.500.000 zł, 
- na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w wysokości  815.054 zł, 
- spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów w wysokości  784.946 zł, 
2) dokonywania zmian  w ramach działu w planie wydatków  bieżących na 
wynagrodzenia ze stosunku pracy    , 
3) dokonywania zmian w ramach działu w planie wydatków majątkowych, 
4) przekazywania kierownikom jednostek organizacyjnych uprawnień do dokonywania 
przeniesień w planie wydatków bieżących w ramach działu,    
5) lokowania  wolnych środków budżetowych na  rachunkach bankowych  w innych 
bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu ,  
6) przekazania uprawnień  innym jednostkom  organizacyjnym jednostki samorządu 
terytorialnego do  zaciągania  zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
budżetowym  i w latach następnych jest  niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 
jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. 

 
Pani Skarbnik wyjaśniła , że uchwalenie budżetu rządzi się inną procedurą i po to 
zbierają się komisje , a na samym końcu zbiera się komisja finansowa, żeby zaopiniować 
wnioski, komisje nie zgłosiły żadnych wniosków do budżetu. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Malecha odczytał: 
Uchwałę Nr 460/2014 z dnia 2 grudnia 20014 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej 
Gminy Gorzów Śląski na 2015 r. 
 
Uchwałę Nr 561/2014 z dnia 2 grudnia 2014r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Gorzów Śląski na 2015 r. 

 
Burmistrz poinformował, że zgodnie z procedurą takich wniosków komisje nie zgłosiły, 
ale to nie znaczy ,że  w czasie roku nic się nie zmienia bo prawie na każdej sesji są 
zmiany i przesunięcia w budżecie. 
 
Radny Pan Pawełczyk zapytał dlaczego nie był poinformowany , żeby zgłaszać wnioski. 
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Radny Pan Neugebauer wyjaśnił, że  przy projekcie jest praca nad wnioskami z innych 
komisji, natomiast czas do zapoznania jest to czas od otrzymania budżetu do komisji.  
Pani Skarbnik poinformowała, że jak była komisja finansowa przewodniczący komisji 
jeszcze raz poprosił o przedstawienie budżetu. 
Radna Pani Froncek poinformowała, że kilka razy pytała się na komisji czy są jakieś 
wnioski i nikt nie zgłosił żadnego wniosku.   
Radny Pan Neugebauer zapytał o dotację dla Domu Kultury. 
Pani Skarbnik wyjaśniła , ze dotacja jest zbliżona do wniosku. 
 
Uchwała Nr III/13/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie: 
uchwalenia budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 14 głosami 
„za” 1 głos „wstrzymujący” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Ad6a) Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 
wieloletniej prognozy finansowej informując , że wieloletnia prognoza finansowa jest 
dokumentem, który ma zapewnić wieloletnią perspektywę prognozowania finansowego 
Gminy Gorzów Śl. i odzwierciedla kierunki i plany rozwoju Gminy . Opracowana 
prognoza jest ściśle zintegrowana z realizowanymi zadaniami, a także z zamierzeniami 
inwestycyjnymi gminy. Zadania zostały podzielone na poszczególne lata, tak aby 
zachowane były wskaźniki określone w art. 242 i 243 ustawy z dnia 29 sierpnia 2009 r. o 
finansach publicznych( Dz. U. z 2013 r. poz. 885 z póz. zmianami) . 
Wielkości dochodów bieżących i majątkowych, wydatków bieżących i majątkowych, a także 
wynik budżetu ujęty w prognozie pozwala na stworzenie prognozy kwoty długu, tak aby 
utrzymana została płynność finansowa w okresie prognozy. 

 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Robert Malecha odczytał: 
Uchwałę Nr 424/2014 z dnia 2 grudnia 2014r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały o 
wieloletniej prognozie finansowej  Gminy Gorzów Śląski . 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/14/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie: 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została podjęta przez Radę Miejską – 
jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 
 
Przerwa 1545 – 1605 
 

Ad7a) Pani Joanna Erd – pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie:  
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 2015 
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Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/15/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w 
sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 
2015 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 
sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

    

Ad7b) Pani Joanna Erd – pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w sprawie:  
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów Śląski 
na rok 2015 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia pozytywną opinię z  
wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  
/ załączniki do protokołu/. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr III/16/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w 
sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów 
Śląski na rok 2015 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 15 głosami „za” na 
obecnych na sesji 15 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

    

Ad7c) Wiceprzewodniczący Rady Pan Robert Malecha przedstawił uchwałę w sprawie 
ustalenia diet dla radnych. 
Radny Pan Dziedzic poinformował na czym polega praca radnego – ja reprezentuję  4 
miejscowości i jako radny muszę być dyspozycyjny cały dzień. Jak była robiona droga 
krajowa musiałem jeździć na Dębinę, jak jest zima muszę zająć się odśnieżaniem i nie 
widzę podstaw do obniżania diety. 
Radny Pan Schirch poinformował, że ja proponuję 70 % dla przewodniczącego , a 7% 
dla radnych. 
Sołtys Gołej poinformowała, że sołtysem jestem 20 lat wiele lat pracuje z obecnym 
Burmistrzem i zawsze szło się dogadać. Jeżeli osoby są już sprawdzone bo pracują ileś 
lat to po co je jeszcze sprawdzać. I skoro obniżyliście wynagrodzenie Burmistrza 
argumentując , że trzeba sprawdzić Burmistrza , to automatycznie trzeba sprawdzić 
nowych radnych bo wy jesteście nową rada w 70 % i stad wniosek o obniżenie diet. 
Radny Pan Neugebauer – chciałem podziękować Pani Wiolecie i nie wiem czy ta 
wysokość diety ma być większa czy mniejsza nie jest to wynagrodzenie tylko 
rekompensata za czas  poświęcony na sesję lub komisję. Chciałem zasugerować że 
diety nie były zmieniane od 14 lat, a przewodniczący nie dostawał całej diety w kwocie 
1680 złotych i jestem za tym , żeby przewodniczącemu też obniżyć bardziej i żeby to było 
proporcjonalnie. 
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Przewodniczący osiedla Pan Naumowicz poinformował, żeby radni nie dzielili się na lewo 
i prawo , a działali razem. 
Radny Jurczok  poinformował, że przyszliśmy nowi i zmobilizowaliśmy sołtysów. 
Sołtys Pan Gallus poinformował, że wszyscy jesteśmy wybierani w wyborach 
bezpośrednich i powiem , że po tym jak rada się zawiązywała opinie są beznadziejne, 
każdy powinien być za swoja  miejscowością i między radnymi nie powinno być polityki. 
Jeżeli Burmistrz został wybrany nie róbmy już bałaganu. 
Radny Pan Pawełczyk co zrobiliśmy przeciwko Burmistrzowi. 
Sołtys Gallus poinformował, a obniżenie płacy skoro pracuje kilka lat i w porównaniu do 
innych gmin nie zarabia dużo. 
Radny Pawełczyk poinformował, że myśmy nie obniżyli tylko ustaliliśmy . 
Przewodniczący Osiedla Pan Naumowicz zapytał radnego czy pan pracuje i panu też 
obniżają wynagrodzenie. 
Radny Pan Dyrka poinformował, że pracuje w Famaku i też było różnie raz zarabiałem 
mniej jak zakład miał problemy , to znów zarobki wróciły powrotem. 
Radna Froncek poinformowała, że jesteśmy nowym gronem i   taką atmosferę nakręcają 
media my na komisjach dogadujemy się i nie ma żadnych podziałów, zależy nam 
wszystkim na wspólnym dobru i myślę, że współpraca jest. 
Przewodniczący osiedla Pan Miemiec poinformował, że radni nie maja swojego zadnia tylko 
na kartkach pokazują na kogo głosować. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ma konkretne dowody. 
 
Zgłoszono wnioski 
Przewodniczący do otrzymywanej proporcjonalnie wysokości 50% wynagrodzenia 
minimalnego i radny za posiedzenia komisji 5 % wynagrodzenia minimalnego 
Drugi wniosek dla przewodniczącego 70 % wynagrodzenia minimalnego i dla radnych 7% 
wynagrodzenia minimalnego 
 
 Wniosek został poddany pod głosowanie 70% wynagrodzenia minimalnego dla 
przewodniczącego i 7 % wynagrodzenia minimalnego dla radnych za posiedzenia w 
komisjach – 10 głosów „za” 1 głos „wstrzymujący” 4 głosy „przeciw” 
 
Radny Pan Neugebauer zgłosił wniosek, że przy kwocie 70% wynagrodzenia 
minimalnego dla przewodniczącego to jest to za małe obniżenie ,dlatego, że 
przewodniczący nie otrzymuje całej kwoty zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów w 
sprawie maksymalnej wysokość diet przysługujących radnych gminy. W gminach poniżej 
15 tysięcy mieszkańców dieta wynosi 50 % maksymalnej wysokości diety kwoty bazowej 
tj. 1.324,84 zł. Dlatego składam wniosek o obniżenie dla przewodniczącego do kwoty 
57% minimalnego wynagrodzenia. 
Wniosek został poddany pod głosowanie w kwocie  57% wynagrodzenia minimalnego dla 
przewodniczącego rady 10 głosów „za” 4 głosy „wstrzymujące” 1 głos „przeciw” 
 
Uchwała Nr III/17/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 30 grudnia 2014 r. w 
sprawie: ustalenia wysokości diet radnych została podjęta przez Radę Miejską – 10 
głosami „za” 4 głosy „przeciw” 1 głos „wstrzymujący” na obecnych na sesji 15 Radnych, 
na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
 

Ad8 . Pan Robert Malecha  – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z 
pismami od : 
- mieszkańców Dębiny w sprawie drogi krajowej- przekazać na Komisję Gospodarki 
Przestrzennej i Ochrony Środowiska. 
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-Radny Dziedzic poinformował, że w nowych projektach na drogi należy zwrócić uwagę 
na usunięcie usterek. 
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz Pan Artur Tomala podziękował za uchwalenie Budżetu na przyszły rok, mam 
pismo z zapytaniem 2 radnych.(pisma i odpowiedzi stanowią załączniki do protokołu)  
Burmistrz Pan Artur Tomala podziękował Dyrektorom jednostek, radnym sołtysom za ten 
rok i życzył wszystkim zebranym wszystkiego dobrego w nowym roku. 
Wicestarosta Pan Fabianek złożył wszystkim obecnym na sali życzenia noworoczne. 
Radny Powiatu Pan Rubelt podziękował za zaproszenie i poinformował, że w Starostwie 
znajduje się taki dział Rzecznik Praw Konsumenta i złożył życzenia noworoczne. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w tym roku nie zaciągnięto żadnego kredytu i życzę 
radzie żeby zamykali budżet w przyszłym roku w takim stanem jaki jest w tym roku i 
życzę dobrej współpracy i wszystkiego najlepszego w nadchodzącym roku. 
 
Ad10. Protokół Nr II/2014 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 10-12-2014r 
został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (15 głosami „za” na 
obecnych na sesji 15 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze 
Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. 
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając III  sesję Rady 
Miejskiej, i złożył wszystkim życzenia noworoczne. 
Życząc  
 
Protokółowała        Przewodniczył 
 
M. Zoremba                   Artur Kajkowski 
  
        
 
 


